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Abstract (en)
[origin: CN106523983A] The invention relates to a supporting device for a flat light. The supporting device comprises at least one support for fixing
at least one flat light, wherein the support at a supporting surface for the at least one flat light and has at least two retaining elements which are
spaced apart from each other, formed on the side surfaces or arranged as an accessory. The retaining elements form a receiving portion, wherein
each receiving portion receives a polymer bearing formed by elastic polymer materials, wherein each polymer bearing has a through hole which is
normal to the plane of a support surface. The supporting device comprises a fixing member to fix the supporting device on the bottom structure to
guide through holes passing through the polymer bearings.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Lagereinrichtung (101, 201) für eine flächige Leuchte (102), umfassend eine Halterung (104, 204) zum Befestigen
mindestens einer flächigen Leuchte (102), wobei die Halterung (104, 204) eine Auflagefläche (105, 205) für die zumindest eine flächige Leuchte
(102) aufweist, wobei die Halterung (104, 204) zumindest zwei voneinander beabstandete und seitlich an der Auflagefläche angeformte oder als
Anbauteil angeordnete Halteelemente (106) aufweist, welche eine Aufnahme (107) ausbilden, wobei in jeder Aufnahme (107) je ein Polymerlager
(108) aus einem elastischen Polymermaterial aufgenommen ist, wobei jedes Polymerlager (108) eine normal zur Ebene der Auflagefläche (105,
205) angeordnete Durchgangsöffnung (108a) aufweist, wobei die Lagereinrichtung (101, 201) Befestigungselemente (109) umfasst, welche zum
Befestigen der Lagereinrichtung (101, 201) auf einem Untergrund (110) jeweils durch die Durchgangsöffnungen (108a) der Polymerlager (108)
geführt sind.
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